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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων κ. Κωνσταντίνο Τσιάρα 

 
ΘΕΜΑ: Το ευαίσθητο οικοσύστημα της λιμνοθάλασσας του Αιτωλικού 

 

Κύριε Υπουργέ, ως γνωστόν η λιμνοθάλασσα του Αιτωλικού είναι ένα σπάνιο, ευαίσθητο 

οικοσύστημα που συγκαταλέγεται στις προστατευόμενες από τη συνθήκη RAMSAR περιοχές Natura 

2000. Παρά τη συμπερίληψη του βιότοπου αυτού στο ΕΠΑΛΘ 2014-2020 (Επιχειρησιακό 

Πρόγραμμα Αλιείας και Θάλασσας), λύσεις στο φαινόμενο του ευτροφισμού και της μόνιμης 

ανοξικότητας δεν έχουν επέλθει, φαινόμενα τα οποία συνεχίζουν να μαστίζουν τη λιμνοθάλασσα, 

να πλήττουν τους ζωντανούς οργανισμούς και να διαταράσσουν το οικοσύστημα. 

 

Εντούτοις, παρά την σπουδαιότητα του οικοσυστήματος και παρότι κάποια από τα είδη του είναι 

υπό εξαφάνιση, δεν έχει γίνει ποτέ κάποια επίσημη καταγραφή και φωτογράφιση των ψαριών και 

των ζώων της λιμνοθάλασσας, εξαιρουμένων κάποιων μεμονωμένων πρωτοβουλιών 

ευαισθητοποιημένων δυτών-εθελοντών πολιτών. 

 

Κατόπιν της απόφασης του Γενικού Γραμματέα Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κυρίου 

Γεώργιου Στρατάκου, ένταξης της πράξης «ΣΥΜΠΛΗΡΩΜΑΤΙΚΑ ΕΡΓΑ ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗΣ ΥΔΑΤΙΚΩΝ 

ΟΙΚΟΣΥΣΤΗΜΑΤΩΝ Ν/Δ ΑΙΤΩΛΟΑΚΑΡΝΑΝΙΑΣ» με Κωδικό ΟΠΣ 6016526 στο Πρόγραμμα «Αλιεία, 

Υδατοκαλλιέργεια και Θάλασσα 2021-2027» και στην Προτεραιότητα 1: «Προώθηση της βιώσιμης 

αλιείας και της αποκατάστασης και διατήρησης των υδάτινων βιολογικών πόρων», πράξη η οποία 

συγχρηματοδοτείται από το Ευρωπαϊκό Ταμείο Θάλασσας, Αλιείας και Υδατοκαλλιέργειας. 

 

 

 

ΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο ΥΠΟΥΡΓΟΣ 

 

 

1. Τι μέτρα προτίθεται να λάβει η κυβέρνηση ώστε να διασφαλίσει ότι οι προς διάθεση πόροι 

θα αξιοποιηθούν κατά τρόπον ώστε τα χρόνια προβλήματα του οικοσυστήματος της 

λιμνοθάλασσας του Αιτωλικού θα επιλυθούν επιτέλους; 

2. Θα προβεί η κυβέρνηση στην επίσημη καταγραφή των ψαριών και των ζώων του 

οικοσυστήματος της λιμνοθάλασσας, απαραίτητο βήμα στη μάχη για την προστασία και 

διατήρηση του πλούτου της; 

3. Εξετάζει η κυβέρνηση το ενδεχόμενο να αποταθεί σε αρμόδιους περιβαλλοντικούς φορείς 

κι ερευνητές προκειμένου να ζητήσει τη συνδρομή τους στο δύσκολο έργο της 

ΑΔΑΜΑΝΤΙΟΣ 

ΚΑΡΑΝΑΣΤΑΣΗΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α’ ΑΘΗΝΑΣ 

ΠΛΕΥΣΗ ΕΛΕΥΘΕΡΙΑΣ 
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αποκατάστασης των χρόνιων στρεβλώσεων που μαστίζουν το ευαίσθητο αυτό 

οικοσύστημα και ποιοι είναι αυτοί; 

 
 
 

Αθήνα, 18/11/2024 

Ο Βουλευτής που θέτει την Ερώτηση 

 

 

Διαμαντής Καραναστάσης 

Βουλευτής Α’ Αθηνών 

Πλεύση Ελευθερίας 

 
 
 




